
Beantwoording vragen DUS 

 

 

beter dan onder deze link kunnen we het niet uitleggen. Project GGD heeft provinciale prijs 
gewonnen.  
 
https://www.nunietzwanger.nl/ 

 

 

De essentie is dat de middelen die in 2022 beschikbaar waren niet zijn gebruikt en voor 2023 niet 
zijn begroot. Het is noodzakelijk om die werkzaamheden alsnog uit te voeren, vandaar de vraag om 
overheveling naar 2023. 

 

De bedoeling is om tijdelijk in te huren om de verhoogde instroom op te vangen. In het kader van de 
omgevingswet is de verwachting dat burgers dit jaar nog een vergunning gaan indienen voor 
invoering van het nieuwe stelsel. Landelijk is ook bekend dat er nog een hoos aan aanvragen kan 
binnenkomen omdat het stelsel in 2024 veranderd en de vergunning duurder zal gaan uitvallen. 
Verder komt laarveld  fase 4 eraan en worden ook daardoor extra aanvragen verwacht. 

Daarnaast moet er door de komst van de nieuwe wet met een nieuwe applicatie gewerkt gaan 
worden en gaat er een nieuwe werkwijze gebruikt worden waardoor we ook met de huidige 
bezetting minder tot productie zullen komen en we verwachten extra vragen van burgers. 

 

 

 

 

 

https://www.nunietzwanger.nl/#_blank


 

In 2022 is er een resultaat van € 75.714,- vanwege niet uitgevoerde werkzaamheden. Het is van 
belang om die werkzaamheden nog wel uit te voeren. Dat zal dan in 2023 zijn. Omdat die niet zijn 
begroot voor 2023 is het verzoek om de niet benutte middelen van 2022 beschikbaar te stellen voor 
2023.  

 

De aanbesteding betreft het reguliere onderhoud. Het onderzoek betreft de inventarisatie van de 
behoefte en een mogelijke kwaliteitsslag. Dit in opdracht van de gemeenteraad. 

 

Hoewel we de uitgaven niet hoeven te verantwoorden, hebben we de bijdrage gekregen voor 
opvang van ontheemden. We vinden het daarom netjes om de gelden ook beschikbaar te houden 
voor toekomstige uitgaven met een soortgelijk karakter. 

 
Wat is de stand van zaken: 
Na het werkbezoek van december 2022 is door Rebel Group een studie uitgevoerd naar de meest 
kansrijke variant voor de spoorverbinding. Dit is medio juni, met de stakeholders besproken. 
Voorlopige planning is dat de Rebel Group de rapportage voor het zomerreces aanbiedt aan het 
Ministerie Van I&W. Behandeling in de tweede kamer staat gepland voor september / oktober 2023. 
Vanuit Weert blijven we dit monitoren.  
  
Wat is de toegevoegde waarde van de lijn wanneer er naast personenvervoer ook 
goederenvervoer over deze lijn gaat plaatsvinden dat waarschijnlijk veel overlast zal veroorzaken 
inclusief de risico’s van het vervoer van gevaarlijke stoffen? 
Vanuit Weert zetten we vooral in op de personenverbinding. Dit heeft een bijdrage aan de modal-
split van reizigers tussen Antwerpen en Weert / Eindhoven. Dit verbindt steden met elkaar en zorgt 
voor minder congestie op het wegennet. Ten aanzien van goederenvervoer is het volgens de huidige 



vergunning al mogelijk om 70 treinen per etmaal te mogen laten rijden. Hier wordt nu geen gebruik 
van gemaakt. Het dossier 3RX kent een lange adem. We zijn als gemeente nog in afwachting van een 
nieuwe MKBA. Wanneer deze wordt aangeleverd is nog niet bekend. Voor Weert heeft het 
goederenvervoer geen meerwaarde en staan hier dan ook niet positief tegenover.  
  
Hoe lang blijft het bedrag voor de bijdrage van Weert nog gereserveerd.  
Als het aan het college ligt willen we de 2 miljoen nog in ieder geval reserveren totdat er duidelijke 
en harde afspraken liggen met het Rijk, hoe we verder gaan op dit dossier. 

 

 

Of en in hoeverre de maatregel effect zal hebben moet blijken. De kosten voor de inzameling blijven 
onveranderd, omdat de gemeente alleen inzamelt bij huishoudens en niet bij bedrijven. 


